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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 7 verksamhetsåret 2021. 

 
___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Digitalt 
Datum:  29 april 
Tid:  17:00-19:30   
 

Ledamöter:    Närvarande 

Kent Sedin, ordförande  X  
Erik Österberg  X       
Tua Larsson Manelius  X       
Linus Gustafsson Maxe  -      
Leif Lundborg, suppleant  X Till klockan 18:00           
Susanne Room, suppleant  X  
           

  
Anki Roth, tf verksamhetsledare  X  
Rita Jonsson    - 

Maria Norbäck    X Delar av mötet  

    
 ___________________________________________________________________ 
 

•  Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna förklarade mötet öppnat.  

 
•  Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

• Val av justerare 
Susanne valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

• Föregående protokoll 
Protokoll nr 5 och 6 (konstituerande möte) gicks igenom och lades till 
handlingarna 

 
• Ekonomirapport 

Utfall första kvartalet. 
Maria redovisade utfallet för första kvartalet.  
Resultatet i Rörelseglädje ligger, som förväntat, under budget. 
Det arbetas aktivt för att ha så låga kostnader som möjligt. 
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Vi har fått bidrag från Riksidrottsförbundet, vilket gör att utfallet är lite bättre för 
idrottsföreningen.   
Likviditeten är bättre än budgeterat. 
 
 

• Lokalrapport 
 

- Treans lokal 
Brandlarmet kvarstår.  
Golvet är vi inte helt nöjda med. Det ska målas ytterligare en gång. 
Invigning 3:e maj.  
Blir billigare än budgeterat. 
 

 
- Strängnäs  

Bygglovet dröjer.  
Ritning har kommit oss tillhanda men några följdfrågor. 
Leif kallar till möte för att hantera frågorna. 
 

• Rapport och arbetsformer styrgrupp F&S Strängnäs  
Den utsedda styrgruppens arbetar strategiskt. 
Projektgruppen arbetar operativt. 
Styrelsen beslutar att styrgruppen kan agerar enligt förslaget som bifogas 
protokollet.  
 
Kent rapporterade att arbetat i grupperna har påbörjats. 
Tryckte på vikten av att de båda verksamheterna arbetar som en enhet. 
De två bolag som bildats med anledning av nyetableringen är nu registrerade. 

 

 
• Verksamhetsrapport 

Anki rapporterade bl.a 
Ökat antal platser på gruppträning. 
Externa grupper tas in. 
Sommarplanering pågår. 
Städningen under sommaren är ännu inte löst. 
Familjelyftet är i gång. 
Rekrytering av funktionärer till både Eskilstuna och Strängnäs pågår. 
Prova-på-vecka återinförs. 
Personalen har haft träffat Jönköpings föreningen inför ”strängnäsetableringen”.  
Petra börjar sin anställning på måndag. 
Planering för åtgärder när restriktionerna lättar pågår. 
 

 
• RIKS 

Riksidrottsförbundets styrelse kommer föreslå, att riksmötet i maj beslutar att 
Friskis & Svettis får bli ett eget förbund. 
Webinar 20/5 08:30 - 09:30 med Anders Lundin. 
Anki sätter ihop en lista på tidigare webbinarier finns tillgängliga på Funknet 
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•  
  

 

• Övriga frågor 
Planeringsdagar för styrelsen avvaktar vi med tills restriktioner har lättat. Siktar 
på augusti. 

 
VKON & FKON 2-3 oktober.  Anki och Kent tar fram förslag på vilka som ska 
åka. 

 
• Nästa möte  

Nästa styrelsemöte 27:e maj kl 17:00 digitalt 
 

• Mötets avslutande  
Kent tackade för visat intresse och avslutade mötet.  


